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Behandling: 
Emil Raaen (Ap) foreslo følgende tilleggsforslag: 
Bystyret ber Rådmannen vurdere forslaget i Studentrådets uttalelse i forbindelse med saken om 
mangfoldig arbeidsliv. 
 
Solveig Bratseth (KrF) foreslo følgende tilleggsforslag:  
Bystyret vil at noen av studentplassene blir forbeholdt studenter med nedsatt funksjonsevne. 
 
Ola J Lenes (Ap) ba om følgende korrigering av merknadens siste del: …innen kunst, arkitektur og 
kulturområdet. 
 
Votering: 
Voteringen ble gjennomført med 84 medlemmer tilstede. 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt 
Raaens tilleggsforslag ble vedtatt med 74 stemmer  mot 10 stemmer (10FrP) 
Bratseths tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt 
Bystyret gav sin tilslutning til foreslått korrigering av merknaden 
RV, PP, De uavhengige, MDG, V, KrF sluttet seg til flertallsmerknaden. 
 
VEDTAK: 
 
Bystyret slutter seg til Rådmannens anbefaling om å fortsette arbeidet med å etablere sentrale 
samarbeidsavtaler med høgskole-, universitet- og forskningsmiljø for å systematisere samarbeidet og 
skape helhetlige strategier for felles interaksjon.  
 
Bystyret slutter seg til Rådmannens forslag om å vurdere muligheter for å skape trainee-stillinger i 
Trondheim kommune. 
 
Bystyret slutter seg til Rådmannens forslag om at Trondheim kommune opprettholder sitt engasjement 
med å være delaktig i og pådriver for samarbeidsprosjekter med andre aktører i byen og regionen for 
at Trondheim også i fremtiden skal fremstå som en attraktiv studentby. 
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Bystyret ber Rådmannen vurdere forslaget i Studentrådets uttalelse i forbindelse med saken om 
mangfoldig arbeidsliv. 
 
Bystyret vil at noen av studentplassene blir forbeholdt studenter med nedsatt funksjonsevne. 
 
 
FLERTALLSMERKNAD fra partiene Ap, SV, H, FrP, SP ;RV, V, De Uavhengige, PP, MDG, 
KrF: 
I det videre arbeidet med denne saka er det viktig at en også ser på arbeids- og 
framførings/utstillingsmulighetene for studenter innen kunst, arkitektur og kulturområdet. 
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